
RO.0012.2.3.2023  

         

Protokół Nr 45/2023 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa                          

i Transportu Rady Gminy Brańsk 
w dniu 19 kwietnia 2023 r. 

 
   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało zwołane 
przez: Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji, z następującym 
porządkiem posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza projektów uchwał pod obrady XXXVII sesji Rady Gminy Brańsk - 

wyrażenie opinii w tej sprawie. 
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 1000 i trwało do godz. 1026, (w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, ul. Rynek 8) 
                                                                                                                 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty 
Budownictwa  i Transportu, stan członków – ośmiu– obecnych ośmiu: 
Radni obecni: 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 
2. Paweł Wysocki   Zastępca Przewodniczącego Komisji 
3. Franciszek Bolesta   Członek Komisji  
4. Marek Kadłubowski   Członek Komisji  
5. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 
6. Grażyna Płonowska   Członek Komisji 
7. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji     
8. Anna Czesława Żero  Członek Komisji 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy Brańsk 
2. Monika Falkowska   Zastępca Wójta Gminy Brańsk 
3. Elżbieta Janina Szymańska Skarbnik 
4. Anna Wiśniewska   Skarbnik Gminy 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ad.1 Posiedzeniu Komisji RGOBiT przewodniczył Pan Marek Brzozowski 
Przewodniczący Komisji, który otworzył posiedzenie powitał przybyłych członków Komisji 
oraz osoby zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym 
prawomocność posiedzenia i podejmowania uchwał, wydawania opinii itp.  
 
Ad. 2 Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do członków 
Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków, poddał 



pod głosowanie zatwierdzenie porządku dziennego posiedzenia. Komisja przy                       
8 członkach biorących udział w głosowaniu,  głosami 8 –„za”, „przeciw” -0, 
„wstrzymujących” -0, porządek posiedzenia przyjęła jednogłośnie w brzmieniu ustalonym 
przez Przewodniczącego Komisji: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza projektów uchwał pod obrady XXXVII sesji Rady Gminy Brańsk - 

wyrażenie opinii w tej sprawie. 
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad.3 Analiza projektów uchwał pod obrady XXXVII sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 
opinii w tej sprawie: 
 

1) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
dotyczącego opracowania i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo-
Wschodniego Podlasia: 

 
   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Janina Szymańska 
Sekretarz Gminy, która zaznaczyła, że w dużej mierze forsowano ujęcie w strategii 
budowę Punktów Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK). 
  
   Wójt Gminy m.in. powiedział, „do tej pory pieniądze nie były równo dzielone, a jak 
powstanie ta strategia, która w zasadzie już powstała, będziemy  mieli większy wpływ na 
ten region (trzech powiatów: siemiatycki, bielski i hajnowski).  
 
   Radny Pan Marek Kadłubowski zapytał czy PSZOK powstanie na terenie gminy ? 
 
   Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że zapis w strategii dotyczy wszystkich gmin, a która 
gmina  zechce utworzyć PSZOK na swoim terenie, będzie miała możliwość to zrobić, 
składając wnioski o dofinansowanie. W Hajnówce nowy PSZOK powstał, teraz                      
w Szepietowie powstaje, są nowe urządzenia i dużo można odzyskać.  
 
   Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, jaki rodzaj odpadów będą zbierały powstałe 
PSZOKI czy np. opony, czy będzie można zdawać materiały budowlane w postaci cegieł, 
betonów ? 
 
   Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że rodzaj śmieci będzie zależał od tego w jakie 
maszyny PSZOK zostanie uzbrojony-wyposażony i jakie zgody gmina otrzyma. 
Natomiast jak najbardziej tego typu odpady będą mogły być zbierane oraz drzewo, meble 
stare, elektryczne rzeczy itp. 
 
   Radny Pan Marek Kadłubowski zapytał, czy będzie można zdawać  folie rolnicze? 
 
   Pani Monika Falkowska Zastępca Wójta  udzieliła odpowiedzi, że nie, ponieważ folia 
nie jest odpadem komunalnym. 
 
   Wójt Gminy nadmienił, że nowe technologie cały czas wchodzą na rynek, być może       
w przyszłości i folia rolnicza będzie odbierana.  



 
 
   Wobec braku dalszej dyskusji, Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
dotyczącego opracowania i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo-
Wschodniego Podlasia 
   
   Komisja RGOBiT  w obecności 8 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 8, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

2) projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Samodzielnemu Publicznemu 
Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim na zakup łóżka do 
Oddziału Rehabilitacji Stacjonarnej w 2023r.; 
 

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim na 
zakup łóżka do Oddziału Rehabilitacji Stacjonarnej w 2023r. 
 
   Komisja RGOBiT  w obecności 8 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -1, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

3) projekt uchwały w sprawie przekazania w 2023 roku środków finansowych 
na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej                              
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu pożarniczych samochodów 
ratowniczo-gaśniczych dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Bielsku Podlaskim 
 

   Wójt Gminy wyjaśnił, że dotacja na ten cel była przyznana w ubiegłym roku, jednak 
straż środków nie wykorzystała,  zwróciła do budżetu gminy w ubiegłym roku. W tym roku 
powrócili do zadania znów proszą  o dofinansowanie. 
 
   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania w 2023 roku 
środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej       
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu pożarniczych samochodów ratowniczo-
gaśniczych dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim 
   
   Komisja RGOBiT  w obecności 8 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 6, „przeciw” -2, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

4) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin 
Wiejskich Województwa Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup autobusu 

 
   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła. Pani Elżbieta Janina Szymańska 
Sekretarz Gminy. 
 
   Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że jest skłonna na ten cel środki finansowe 
przeznaczyć, ponieważ Związek nie ma swoich pieniędzy.   



Radni pozostali przy zaproponowanej przez Związek minimalnej kwocie dotacji                    
w wysokości 2.000,00zł. 
    
   Komisja RGOBiT  w obecności 8 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 8, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

5) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
 
   Uzasadnienie zmian w budżecie gminy przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Anna 
Wiśniewska. 
 
   Radny Pan Marek Kadłubowski zapytał o zwiększenie wydatków na wynagrodzenia 
bezosobowe strażaków? 
 
   Skarbnik Gminy wyjaśniła, że to są środki na wynagrodzenia kierowców samochodów 
pożarniczych, co mają umowy zlecenia, w związku ze zmianami w umowach oraz zmiana 
nastąpiła w osobach. 
 
   Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
 
   Komisja RGOBiT  w obecności 8 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 8, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
   Po przeanalizowaniu wszystkich projektów uchwał Komisja RGOBiT wydała pozytywną 
opinię dotyczącą tych projektów (Opinia Nr 57/2023 Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Oświaty Budownictwa i Transportu Rady Gminy Brańsk z dnia 19 kwietnia 2023r.                 
w sprawie projektów uchwał pod obrady XXXVII sesji Rady Gminy Brańsk, stanowi 
załącznik do oryginału niniejszego protokołu). 
 
 
Ad. 4 Sprawy bieżące i wolne wnioski: 
 

 Pracownik Biura Rady przypomniała o składaniu oświadczeń majątkowych za 
2022r. oraz poinformowała o przymiarkach utworzenia dwóch dodatkowych 
obwodów wyborczych w miejscowościach Mień i Patoki, 

 ustalono termin i miejsce sesji na dzień 28 kwietnia 2023r. w GOUK,  na godz. 
10:00.  
 

 
Ad. 5 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rozwoju 
Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Marek Brzozowski o godz. 1026 
zamknął posiedzenie. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:              Przewodniczący Komisji RGOBiT 

/-/Alina Adamczyk        /-/Marek Brzozowski                                                                                           

                                                                                          


